
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес T & W Die Ltd. 
Unit 3 Bridge Connections 
Coldharbour Lane 
Rainham 
Essex RM13 9YH

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
TWIDE PARAGON manufacture and install framed glazing systems including patent glazing, rooflights, curtain walling, windows, doors and ground
floor treatments. The company manufactures the Paragon patent glazing system, the Twide-Lite range of rooflights and the Schuco, Reynaer and
Technal aluminium systems.

   
T & W IDE FIRE PRODUCTS are stockists and suppliers of fire resistant glasses and manufacturers of the Firesecur range of fire resistant screens,
doors and glass floors. The company stocks Pilkingtons Pyrostop, Pyrodur and the new Pyrodur Plus range of fire resistant glasses which are
available cut to size.

   
T & W IDE GLAZING supply and install custom made structurally glazed systems, including frameless glass structures using standard, proprietary or
purpose made bolted systems. The company also offer toughened glass door and screen assemblies, glass balustrades, glass floors and glass
partitions.

The Group offers distribution throughout the UK

Company Profile of T & W Die Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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